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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2020/21:2274 Elförsörjningen i Göteborg

Göteborg Energi gick ut i Dagens industri den 14 mars med att det kommer att 
krävas statliga investeringar i stamnätet för flera miljarder kronor för att säkra 
elförsörjningen i Göteborgsområdet. 

Om inte elförsörjningen kan tryggas varnar Göteborg Energi för att det kan 
hota investeringar i framför allt fordonsindustrins elektrifiering. 

Tidigare har liknande signaler kommit från framför allt Skåne och Stockholm. 
Nu varnar också Göteborg. Det är hög tid att regeringen börjar ta dessa 
varningssignaler på allvar och agerar. Konsekvenserna skulle annars bli att 
svenska företag inte kan expandera eller att nya företag inte kan etableras. Det 
är också ett allvarligt hot mot industrins omställning. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att möta elförsörjningsutmaningen i 
Göteborgsområdet och södra Sverige? 

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-22
Besvaras senast
2021-03-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


